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Gävle Konstgrafikers verksamhetsberättelse

I oktober öppnade vi Galleri 3. 
Ett galleri fyller många funk-
tioner för både Gävlebor och 
besökare i staden. Vi ser förde-
lar med att bedriva grafik och 
galleri i samma lokaler och att 
det blir en mötesplats både för 
gamla och nya medlemmar och 
besökare och tillgänglig för stora 
grupper. Först ut var grafikerna 
Mårten Tollin och Niklas Brodd 
som ställde ut sin grafik. I nästa 
utställning hade Berit Norrbe-
lius Lindberg måleri. Därefter 
kom Sune Liljevall med foto-
konst.Två helger under advent 
hade vi julmarknad med både 
grafik, måleri och hantverk mm. 
Den var mycket välbesökt. 

Under året har vi haft besök i grafikverkstaden av Sara Khayat som är fristadskonstnär i Gävle. Hon 
visade stort intresse för vår verksamhet. 



Under sommar och jullov 
höll Annika Erixon och Karin 
Nordin aktiviteter för barn 
8 – 12 år. De fick prova på att 
göra olika tryck, måla och rita 
bilder. Det var väldigt uppskat-
tat och roligt.

En gång i veckan har Jordi 
Bota hållit i kursverksamhet i 
grafik i verkstaden. Antalet in-
tresserade deltagare har ökat, 
både bland våra medlemmar 
och nya kursdeltagare. 
Kursen är anpassad utifrån 
deltagarnas kunskaper och 
hålls terminsvis.

Under påsken hade vi traditionsenligt ”Konst på gångav-
stånd” tillsammans med Ateljeföreningarna och Form och 
Designstudion i vårt kvarter Gjutaren. Den pågick under tre 
dagar. Långfredag, Påskafton och Påskdagen. Vi hade 849 be-
sökare. I april hade vi också gemensamt en vårmarknad med 
136 besökare. Medlemmar i föreningen ställde ut sina alster.

Gävle Konstgrafiker är en förening som har funnits i 64 år. Vi har en kollektivverkstad och 
tillhör riksorganisationen KKV. Vår verkstad ligger på Tredje Tvärgatan 3, på Brynäs i Gävle. 
Föreningen har nu 31 medlemmar, och 28 stödjande medlemmar. 

Sammanträden
Årsmöte   24-01-28
Medlemsmöte  24-02-25
Medlemsmöte  24-03-24
Medlemsmöte  24-04-28
Medlemsmöte  24-05-26
Medlemsmöte  24-08-01
Medlemsmöte  24-09-29
Medlemsmöte  24-10-27
Medlemsmöte  23-11-24
Medlemsmöte  23-12-11

Styrelse
Ordförande Björn Sundell
Sekreterare vakant
Kassör Jordi Bota
Ledamöter vakanta

Suppleanter 
Eddie Meija
Anna-Carin Stenman
Bodil Lennartsson
Silvia Moscoso

Eftersom vi inte haft en full-
ständig styrelse har vi istället 
haft medlemsmöten en gång 
per månad då vi planerat och 
utvärderat vår verksamhet. 
Tillfälliga sekreterare har då 
utsetts.


